
Oświecenie
Możemy wsłuchiwać się w słowa o głębokim znaczeniu, które dają
nam światło.

Możemy widzieć oświeconych ludzi praktykujących dobroczynność,
która doda

nam sił, by iść dalej i coraz bardziej wierzyć w ludzkość.

Możemy czytać budujące książki, mając wrażenie, że doznajemy
olśnienia.

Możemy rozemocjonowani mówić o Jezusie i wielkich przykładach,
które ta

Ziemia widziała, czując światło w naszych sercach.

Możemy  skupiać  się  i  medytować,  możemy  wejść  w  kontakt  z
wyższym planem

dzięki wzniosłym myślom.

Ale prawdziwego oświecenia doznamy jedynie wtedy, kiedy ręce
będą

błogosławione,  kiedy  przyjdzie  pot  w  realnej  pracy
dobroczynności,  kiedy  nasze

słowa przyniosą skutek w dobru, kiedy nawet nasza cisza będzie
mieć taki sam

efekt.

Musimy zrozumieć, że jest różnica między poczuciem dobra a
jego czynieniem.

Oświecenie zależy od nas samych. Tego światła może być każdego
dnia coraz

więcej dzięki praktykowaniu Ewangelii.

http://www.portal.spirytyzm.pl/oswiecenie/
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